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Zápis č. 5/2011 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 

 
 

 

 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a všechny 

seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými 

schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 

2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

 Předseda Jiří Šmrha zhodnotil stav, ve kterém se v současnosti nachází sportovní prostředí 

v ČR. Krátce informoval o jednáních komise pro sport a volný čas kraje Vysočina. 

 

3. Zpráva ing. Holuba 

 Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení přijatá na minulém VV byla splněna, popř. činnosti týkající se záležitosti vedoucích 

k udržení činnosti RS ČSTV Jihlava jsou průběžně plněna. 

 

 Ekonomika RS ČSTV Jihlava a naplňování východisek sestavení rozpočtu RS ČSTV roku 

2011 

Ekonomika RS ČSTV Jihlava  

Zdroje – Prozatím jediným realizovaným zdrojem byl prodej reklamních práv na vyhlašování ankety 

Nejlepší sportovec ČSTV Jihlavska za rok 2011 a 2012. Za prodej těchto reklamních práv jsme 

obdrželi částku 90 tis. Kč. Náklady za služby okresním sportovním svazům byly přefakturovány ve 

výši 116 500,- Kč. Členské příspěvky TJ, SK byly uhrazeny k 31.10.2011 ve výši 99 510,- Kč., tzn. 

příjmovou stránku rozpočtu se podařilo naplnit z 37,13 % = 306 287,98 Kč. 

 

Čerpání rozpočtu 2011 – RS ČSTV Jihlava přijal maximální úsporný režim své činnosti (viz opatření 

hodnocená na minulých jednáních VV). Čerpání k 31. 10. 2011 ze schváleného rozpočtu RS ČSTV je 

ve výši 79,67 % tj. 657 315,40 Kč. Tato částka byla částečně kryta příjmy běžného období a zdroji 

z úspor minulých let. 

Datum konání: 3. listopadu 2011 v 15,00 hod., ukončení v 16,00 hod. 

Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 

Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 

Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 

Přítomni: Šmrha Jiří, Vrzáček Miroslav, Mgr. Havlík Jiří, Háj Martin, 

Birnbaum Robert, Ing. Doležal Josef 

Omluveni:  Skočdopole Jindřich 

Procentuální vyjádření: 85,7  %,  RVV byl usnášení schopný 

 

Předložené materiály: 
 

1. Čerpání rozpočtu RS ČSTV Jihlava 

k 31.10.2011 

 

 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího, schválení programu 

jednání 

2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava  

 Informace z komise pro sport a volný čas kraje 

Vysočina 

3. Zpráva Ing. Holuba 

 Kontrola usnesení  

 Ekonomika RS ČSTV Jihlava 2011 a naplňování 

východisek sestavení rozpočtu RS ČSTV Jihlava roku 

2011 

 Návrh stanov ČSTV pro 24. VH ČSTV 

 Příprava ankety Nejlepší sportovec Jihlavska 2011 

 Ukončení členství v RS ČSTV Jihlava – Paintball 

klub Jihlava,TJ Sklo Janštejn, Malá kopaná Jihlava, 

Datalusk Jihlava, Klub horských sportů Jihlava. 

 Závěr a usnesení 
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Dotace na údržbu 2011 – celková výše dotace činila 286 500,- Kč. Prozatím vyúčtování předložily 

TJ, SK ve výši 174 000,- Kč. Zbývá vyúčtovat 112 500,- Kč, tj. 39,3 %. 

Dotace programu Sportuj s námi 2011 – (70 600,- Kč) dosud vyúčtovaly TJ, SK v hodnotě 39 100,- 

Kč. Zbývá vyúčtovat 31 500,- Kč tj. 44,6 %. 

 

 Návrh stanov ČSTV pro 24. VH ČSTV 
Představen výstup skupiny 9+9 – návrh stanov ČSTV, který byl distribuován na RS ČSTV. Dále 

byli členové VV RS ČSTV Jihlava seznámeni s připomínkami, které byly k tomuto návrhu uplatněny. 

VV RS ČSTV Jihlava pověřuje ředitele RS ČSTV Jihlava k prosazování připomínek, které zachovají 

územní strukturu ČSTV tak, aby TJ, SK měly přirozeného partnera v územních článcích ČSTV – 

regionálních sdružení. 

 

 Příprava ankety Nejlepší sportovec Jihlavska 2011 

Vzhledem k tomu, že RS ČSTV Jihlava postoupil práva na vyhlašování ankety Nejlepší sportovec 

Jihlavska 2011 agentuře SportAgency Ústí n. Labem, nebude se na vyhlašování ankety spolupodílet. 

 

4. Diskuse, závěr a usnesení 

 Členové VV byli informováni o spolupráci s okresními sportovními svazy ohledně administrace 

dotačních programů MŠMT pro rok 2012 – pracovní seminář se zástupci klubů OFS, dále 

kontakty s představiteli TJ, SK, kteří mohou o tuto dotaci žádat prostřednictvím jiných svazů – 

KVL Slavoj Kostelec (Svaz vodního lyžování), TK ČLTK (ČTS), TJ Řásná, HAS Jihlava (ČSRS), 

TJ Jiskra Dobronín (Český volejbalový svaz), SK Jihlava (ČFbU), SK Telč (ČSLH). 

 Podány informace z porady KS a RS ČSTV, kterou uspořádalo RS ČSTV Jihlava dne 17.10.2011. 

 Dne 26. listopadu 2011 se v Nymburce uskuteční jednání 24. VH ČSTV. RS ČSTV Jihlava 

schválil svého delegáta, který bude RS ČSTV Jihlava reprezentovat v následujícím usnesení: 

 

Usnesení č. 12/2011  

VV RS ČSTV Jihlava se stanovil jako delegáta pro 24. VH ČSTV pana Jiřího Šmrhu. 

 

 Projednána přihláška Colf Clubu Telč do RS ČSTV Jihlava – bylo konstatováno, že vzhledem 

k nejistotě činnosti RS ČSTV Jihlava nebude v současnosti přijímán do RS ČSTV žádná TJ, SK. 

Zároveň projednány žádosti na ukončení členství v RS ČSTV Jihlava. VV RS ČSTV Jihlava přijal 

v této souvislosti následující usnesení: 

 

Usnesení č. 13/2011  

VV RS ČSTV Jihlava vyhověl žádostem následujících TJ, SK o ukončení členství v RS ČSTV 

Jihlava: Paintball klub Jihlava, Malá kopaná Jihlava, TJ Sklo Janštejn, Datalusk Jihlava, Klub 

horských sportů Jihlava. Členství těmto TJ, SK končí dne 3.11.2011. 

 

 Členové VV RS ČSTV Jihlava byli informováni o probíhající analýze zhodnocení zbytného 

majetku RS ČSTV Jihlava. Ing. Holub byl pověřen úkolem připravit soupis majetku k vyřazení 

z evidence a likvidaci k 31.12.2011. 

 Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 

V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na jednání. 

Termín dalšího jednání VV RS ČSTV Jihlava nebyl dohodnut, bylo konstatováno, že bude svolán dle 

potřeby v dostatečném předstihu.  

  

 

Zapsal dne 3. 11. 2011 Ing. Holub Vítězslav 


